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 החלטות וניהול ישיבה 

  וואט סאפאישורים והחלטות: 

 

 חידוש והמשך פעילות ליגות העמותה. 31/01/2022 .1

 פעילות העמותה הופסקה מזה שבועיים ואנו נכנסים לשבוע השלישי ללא פעילות. 1.1

 נתבקשו חברי הוועד להחליט מה עושים. 31/1/2022היום  1.2

 הודעה בקבוצת הוועד.הוצאתי  1.3

שחקנים ועוד אחד מתנדנד. לגבי קיום הליגה מחר אנא עדכנו מה  7בוקר טוב, נעדרים ולא יגיעו  .א

 .אתם חושבים, אני לא אהיה בבאולינג וגם גנאדי לא מגיע. אנא תשובתכם תודה

 השאלה היא מה קורה לגבי ליגת הסניורים, מתקיימת או לא? -אבי זוהר 

במקביל לליגת ערב זה אותו מחזור ליגה סניורים כבר ביצעו את המחזור הכל  -תשובת רון 

 מקסימום יהיה טורניר בבוקר.

 בעד קיום הליגה. –דני 

 הוסיף הערה ואמר. –רון 

מבחינתי אין בעיה לקיום הליגות ובהתניה שכולם עם מסכות ולא מורידים למעט בזמן         

ולאחר שהוזהרו יופסק המשחק לאלתר. במידה ויהיו שחקנים שלא ישמעו הזריקה. 

)האחריות לקיום הנ"ל יהיה על הקפטנים וחברי הוועד ישגיחו בנוסף...( *והקבוצה תספוג 

 כמובן שאם יוחלט על קיום המשחקים תצא הנחיה בהתאם למה שיוחלט.  הפסד טכני.

 זו הצעתי !!!

 מאשר את קיום הליגה.אני  –יוסי 

 רון.אני מאשרת בתנאים של  –סיגל 

 מאשר בתנאים של רון. –אמיל 



 

 

 מאשר. –ישראל 

 חברים אני מוציא הודעה זו בקבוצת הקפטנים ובליגות. -רון 

שלום לכולם, אנו חוזרים לפעילות רגילה ובתנאי, שכל השחקנים ישחקו עם מסכות ולא        

הוזהרו במידה ויהיו שחקנים שלא ישמעו להוראה זו ולאחר שמורידים למעט בזמן הזריקה. 

)האחריות לקיום הנ"ל יהיה על הקפטנים  פעם אחת, בפעם השנייה יופסק המשחק לאלתר.

 והקבוצה תספוג הפסד טכני.וחברי הוועד ישגיחו בנוסף...( 

 האם אתם מסכימים להנ"ל לפני שאני מפיץ ושולח.

 

 מאשר –ישראל 

 מאשר. –דני 

 מסכים, לא מגיע לליגה ונגד קיומה. –גנאדי 

 מאשרת. –סיגל 

 מאשר. -אמיל 

 מאשר. –יוסי 

 

 מפרסם הודעה זו לליגות העמותה. –רון 

שלום לכולם, אנו חוזרים לפעילות רגילה ובתנאי, שכל השחקנים ישחקו עם מסכות ולא מורידים 

במידה ויהיו שחקנים שלא ישמעו להוראה זו ולאחר שהוזהרו פעם אחת, למעט בזמן הזריקה. 

. )האחריות לקיום הנ"ל יהיה על הקפטנים וחברי הוועד המשחק לאלתרבפעם השנייה יופסק 

 והקבוצה תספוג הפסד טכני.ישגיחו בנוסף...( 

 והודעה זו נשלחה גם לקבוצת הקפטנים.

 לכל הקפטנים שימו לב להנחיות.

 ויש לפעול בהתאם.

 האחריות שלכם לא פחותה מהאחריות של מקבלי ההחלטות בעמותה.

 תם !!!שלא תגידו לא ידע

 מנעו מאי נעימויות.יאנא ידעו בנוסף את השחקנים בקבוצות שלכם וה

 .תודה

 זמנסקי. מגנדיהודעה שהתקבלה בוואט סאפ של וועד מנהל  .2

 ערב טוב לכולם.

 לצערי נאלץ להודיע לכם על פרישתי מוועד מנהל וועדת הספורט.

לא יכול להמשיך להיות חלק  לטעמי כל החלטות על קיום משחקים בעת מצב במדינה חובבניות ואני

 מזה.

 כמובן אמשיך לתמוך בניהול טבלאות.

 בבקשה לא לפנות אלי עם בקשות לחזור בי.

 כשקיימתי שיחה למחרת עם גנאדי הוא התנצל בפני וביקש להעביר לכם,

לגבי המצב היא לא במקום וביקש ממני להתנצל על כך  חובבניותשהמילה 

 ואם משהוא נפגע הוא מתנצל בפניו אישית !! בפניכם
ובנוסף גנאדי רואה עצמו חלק מהעמותה לכל דבר ועניין והוא חלק בלתי נפרד בעזרה לגבי הטבלאות 

 עדכונם וכל מה שצריך לפעילות זו.

 יוסי שולח בקבוצה תקנון לטורניר נגב ע"ש דורון אסולין, 2/2/2022בתאריך  .3

 בקשות לתיקון והובא לאישור נוסף.התקנון תוקן לאחר מספר 

 מאשר. –יוסי 

 מאשר. –ישראל 

 מאשרת. –סיגל 

 מאשר. –אמיל 

 מאשר. –רון 



 

 

 מאשר. –דני 

 התקנון יפורסם לכלל המסגרות ומתחילים את הרישום לטורניר.

 בהצלחה לכולם.

 לאחר ישיבת וועדת הסניורים. 5/2/22בתאריך  .4

 התקבל סיכום הישיבה. .א

 נבחר להיות יו"ר הוועדה. דגרינוולנפתלי  .ב

 במכתב הסיכום יש דברים שהוועד צריכים לקבל החלטה ולהעביר הנחיות לוועדה. .ג

 .םליישומבישיבת הוועד הקרובה נדון במכתב מוועדת הסניורים ונעביר את ההחלטות לוועדה  .ד

 ההתנהלות.היו מספר דברים לחברי הוועד לומר ולהביע דעה בעניין הקורונה ו 7/2-8/2בין התאריכים  .5

 כל אחד אמר את דעתו הביע את עמדתו ואנו ממשיכים בליגה רגיל.

 הוצאה הודעה לכלל השחקנים בדבר הנחיות לפעילות והופצה בוואט סאפ. 9/2/22בתאריך 

 זו הודעה שנשלחה על ידי לקפטנים היום.

 לידיעתכם.

 קפטנים יקרים.

 מקרים שכולי תקווה לא יקרו יותר. 3אתמול קרו 

 קפטנים לא דיווחו מי מגיע ומי לא.. 1

 לא שובצו שחקנים בהתאם לחוסרים בפועל. 2

 . במהלך החימום אני נאלץ להעביר שחקנים בין מסלולים ומאבד את שלוותי.3

 . התפרצתי על פיני ועל כך פיני אנוכי מתנצל בפניך4

 שחקנים הקבוצה תספוג הפסד טכני. "זו הצעתי לוועד". תהיעדרו. קפטן שלא יודיע על 5

 )הצעה זו תיבחן ע"י הוועד בהקדם(

 לקחתם על עצמכם להיות קפטנים מלאו תפקידכם נאמנה

 . הערתי מספר פעמים לשחקנים על מסכות.6

 בפעם הבאה אפסיק לשחקן את הפעילות ללא התראה

 לידיעתכם

 .5עיף ביקשתי מהוועד לדון ולבחון את הרשום בס .6

לגבי חוסר בשחקנים אם לא חסרים לא רואה טעם  .מקובל והסברנו לאנשים  5 לגבי סעיף -יוסי 

 .הוו אומר מי שלא הודיע כל הקבוצה מגיעה ע אלא אם חסר אזי צריכים להודיעלהודי

 אני בעד. 5לסעיף  –דני 

 .יש לבחון הורדת נקוד לקפטן לקטיב,אני נגד עונש קו -אמיל 

 .את הקפטן לדפוק -דני 

 בעד לאשר את הסעיף. -רון 

במידה וחסרים שחקנים ולא הודיעו אז להעניש ואם לא חסרים אין צורך להודיע ככה יודעים  -יוסי 

 .איפה חסרים

 מאמץ את עמדתו של יוסי. ומוסיף התוצאות של השחקנים יחשבו לתוצאות האישיות. –רון 

 הצבעה מתנהלת שוב.

 בעד. –רון 

 בעד. –יוסי 

 בעד. –סיגל 

 נגד. –ישראל 

 נגד. –דני 

 נגד. –אמיל 

 , הנדחתההצעה 

 

 

 נונו ההצעה לא התקבלה.יבמצב של תיקו בי

 קח על עצמו את ניהול הליגה יי שהושמיאבקש 



 

 

אני אעביר לכם בתחילת כל שבוע את טופסי הליגה כך תוכלו לנהל לרווחת שחקני העמותה את 

 סלולים ולראות מי לא מגיע וכן מגיע.החלוקה למסלולים להשלים חוסרים במ

 .��תודה 

 בוקר טוב חברים. -ישראל 

בקולות הצבעה , נהוג כך לפי ידיעתי , כי  שוויוןחברי וועד ויכול להיות מצב של  6מאחר ואנו כרגע 

 .שוויוןליו"ר יש משקל של שני קולות בהצבעות שיש בהם 

 נוסף.לדעתי זה מה שצריך להיות עד להוספת חבר ועד 

 מאשר. –אמיל 

 תקין נכון מאשר. –יוסי 

שינהל את הליגות  מישהונו גם אם יש לי קול נוסף הרי שבכול זאת לא אשתמש בו ולכן תמ -רון 

 .תודה, בבקשה

 רון זה לא שייך. -ישראל 

 זה עובר או לא? שוויוןאתה לא מתבקש להשתמש בזכות זו. מי קבע כי במצב של 

 ל של היו"ר נחשב כשני קולות.הקו שוויוןלכן במצב של 

 .גה בערבבכל זאת אני לא אנהל את הלי -רון 

. כל הטפסים יהיו מונגשים להדפסה באתר לניהול תקין של הליגה בערב. אחר בבקשה מישהותמנו 

 את הבוקר אמשיך לנהל.

חני שאושרה ע"י הוועד להיות לשחקנית הסדירה את כל חובה לפני הצטרפותה  9/2/22בתאריך  .7

 ושילמה את הכסף ועד לסיום העונה.

 הודעה זו יצאה ע"י יו"ר לקבוצת הוועד בוואט סאפ.

 לחברי הוועד. 

לאחר שהצבענו וקיבלנו את חני למסגרות העמותה, חני הסדירה אתמול את התשלום וסיימה בכך את 

ובשיחת כל הנדרש משחקן לפני הצטרפותו לליגות העמותה. לאחר שיחה עם הקפטן יעקב וינברג 

ועידה עם גבריאלה עדכנתי אותם על הצטרפות השחקנים לקבוצתם. מבחינתם זה מבורך, ומודים על 

כך. עדכנתי את חני אישית לפני הוצאת הודעות. דיברתי בנוסף עם גנאדי להוסיפה לטבלאות ולטופסי 

 .המשחק . העניין יטופל בהמשך על ידו. לידיעתכם

 ולקבוצת ליגת ערב בוואט סאפ.

 ום לכולם.של

 היום הצטרפה רשמית לעמותה שחקנית חדשה.

 .חני אלקובי

 חני שובצה בקבוצה "פומות" עם יעקב וינברג וגבריאלה.

 נקודות לכל משחק בהתאם לממוצע של איציק דיין שפרש. 28חני תקבל הנדיקפ חיובי של 

 מאחל לחני בהצלחה

 :רון מעדכן את חברי הוועד בהודעה שנשלחה בקבוצת הקפטנים .8

 זו הודעה שנשלחה על ידי לקפטנים היום.

 לידיעתכם.

 קפטנים יקרים.

 מקרים שכולי תקווה לא יקרו יותר. 3אתמול קרו 

 . קפטנים לא דיווחו מי מגיע ומי לא.1

 בפועל. לחסריםלא שובצו שחקנים בהתאם  2

 . במהלך החימום אני נאלץ להעביר שחקנים בין מסלולים ומאבד את שלוותי.3

 התפרצתי על פיני ועל כך פיני אנוכי מתנצל בפניך. 4

 שחקנים הקבוצה תספוג הפסד טכני. "זו הצעתי לוועד". תהיעדרו. קפטן שלא יודיע על 5

 לקחתם על עצמכם להיות קפטנים מלאו תפקידכם נאמנה )הצעה זו תיבחן ע"י הוועד בהקדם(

 לשחקן את הפעילות ללא התראה בפעם הבאה אפסיק, רתי מספר פעמים לשחקנים על מסכותהע. 6

 .לידיעתכם

 על עונש לקבוצה. 5ביקשתי מהוועד להצביע ולהחליט בהתאם לסעיף 



 

 

 בעד טכני. –יוסי 

 בעד טכני. –סיגל 

 בעד טכני. –רון 

 נגד טכני. –ישראל 

 נגד טכני. –אמיל 

 נגד טכני. –דני 

 לכן הצעת יו"ר התקבלה.  שוויוןבהצבעה יש 

 ,מחברי הוועד יקבל על עצמו את ניהול הטפסים הרישומים וחלוקה למסלוליםאני מבקש שאחד 

 הטפסים יועלו לאתר העמותה בליגת על כקובץ.

 ישראל לוקח על עצמו את הניהול.

 ישראל מעדכן בקבוצת הוועד: .9

שחקנים ששיחקו לפחות משחק בודד כך שאנו עם מספיק שחקנים ששיחקו על מנת שנוכל  16יש 

 .לקבל תקציבים

 תודה לישראל על המעקב והעדכון.

רון מעדכן את חברי הוועד שאת הגביעים לראש העיר רוביק למנכ"ל כיוונים שלומי נומה ולמנהל אגף  .10

הספורט מאיר אלפסי, הענקנו יחד רון ומאיר אסולין לכל המכובדים במשרדם, צורפו תמונות 

 מההענקות למכובדים.

 חדות על משחקי גביע המדינה.ישראל מעדכן את הוועד לגבי משאל בהתא .11

 להל"ן המשאל:

 שלום רב

 אני מבקש לעשות "משאל" בין האגודות לגבי משחקי גביע המדינה למועדונים וסניורים.

נביון, כי שלבי רבע, שיש כמה שחקנים שפנו אלי בבקשה לעדכן את תקנון התחרות ולקבוע, תחילה 

 כפי שנהוג היום(. משחקים, 2חצי וגמר ישוחקו כמשחק אחד )ולא טוטל 

 הסיבות:

 א. לקצר זמן התחרות.

ב. העיקרית... כך יהיו יותר אפשרויות להפתעות, כי במשחק אחד יכולים להפתיע וזה, לדעתם, מהות 

 גביע מדינה.

 .2להשאיר טוטל  -נא לכתוב את העדפתכם.... 

 או  

 לשנות למשחק אחד. -

 .ןלניסיוהרוב יקבע 

 משחקים 2 רשיישארון מציע 

דני מבקש לדחות את מחזור המשחקים הקרוב בגלל שיש גמר גביע מדינה בכדור רגל והפועל באר  .12

 שבע משחקת בגמר.

 העניין יצא להצבעה בין חברי הוועד.

 עדכון מישראל,

 בוקר טוב חברים.

מאחר ולא ניתן להגיע להחלטה בנושא קיום מועד המחזור הראשון של הפלייאוף, נראה לי כי 

מועד מחזור שני של  31.5, והמשחקים יתקיימו עד יום שלישי  םביניהו את המשחקים הקבוצות יתאמ

 הפלייאוף אשר יתקיים במועד המתוכנן.

 נא אישור.

 תודה

 ישראל

מאחר ולא ניתן לתאם מועדים בין הקבוצות ובגלל ליגה למקומות עבודה, הוחלט לדחות את 

 .מועד סיום הליגה בשבוע והמחזור הקרוב ידחה בשבוע

 הוחלט פה אחד לדחות את סיום הליגה בשבוע.



 

 

 רון. –עדכון יו"ר העמותה  .2

 מצ"ב העמותה יפורט בהמשך ע"י ישראל. –רון מעדכן  1.1

 לאחר בדיקת וועדת ביקורת ואישור הדוח הכספי והמילולי יש לאשר את : 1.2

 אישור הדוח הכספי. .1

 אישור הדוח המילולי. .2

נמצא דבר מה לא תקין כך שהם מאשרים את הדוח הדוח הכספי נבדק ע"י וועדת הביקורת ולא 

 .2021וממליצים לוועד להמליץ לאסיפה הכללית לאשר את הדוח הכספי והדוח המילולי לשנת 

 .לאשר את הדוח הכספי והמילוליהוחלט פה אחד 
 סיום הליגות. 1.3

לערעורים היום אנו מסיימים את הליגות לאחר שנעלה את הטבלאות הסופיות ניתן זמן של שבוע 

 ממועד פרסות באתר.

  לאחר מכן במידה ולא יהיו ערעורים נזמין גביעים ומדליות למסיבה שתתקיים לפני תחילת הליגות.

מצבי האישי בשנה הקרובה צריך את עזרת כל הוועד לעניין בגלל עמס שיהיה לי בשנה הקרובה בנית  1.4

 דירות והמון ריצות. 2בית מעבר 

ה מצפה לי ולכן כולם יצטרכו לשנס מותניים ולעזור כמה שאפשר וכמה אני אישית עדין לא יודע מ

 שידרשו.

מבקש מכולם לחשוב מה עושים בשביל לצרף את שחקני העמותה להיות חברי עמותה ולקבוע כללים  1.5

 לעניין.

 התנאים:

 ראשית הצטרפות לעונה הבאה. .א

 מינימום שנתיים של פעילות כולל ברישום לעונה החדשה. .ב

 .התנאיםלאשר את הוחלט פה אחד 
 במידה ויעלו עוד רעיונות יובאו הרעיונות לדיון בוואט סאפ וועד מנה.

 

 עדכון סגן היו"ר ישראל יעקובוביץ. 3

 :מצ"ב בהכי 3.1

 גביע המדינה לנשים נדחה למועד מאוחר בגלל אי תאום באולינג לאירוח.

 לידיעת כלל השחקנים.₪  25רי משחקי הבאולינג החל משבוע הבא יהיה מחי 3.2

 התנהלות העמותה. 3.3

 מול צביקה סגן ראש העיר שלומי מנכל כיוונים ומאיר מנהל אגף הספורט. הא. אני ורן היינו בפגישה בעיריי

ב. אנו אמורים לקבל תשובה לגבי עתיד העמותה האם יהיה במרכז החוגים באולינג או לא. )ממתינים לתשובה 

 מהרשות(

לי הבאולינג לגבי העמדת פינים במשחקי ההתאחדות ועדין לא ידוע כמה קבוצות אנו נרשום ג. יש בעיה עם בע

 בהתאחדות אם בכלל,

 קבוצות בימי חמישי. 2ד. שלום מבקש לסגור את הכי ביום שישי ולפתוח 

בגלל  7ה. היינו באירוח בבאולינג השני ירד מהפרק בגלל מחיר והודענו שלא נגיע אליהם ולא נעזוב את באולינג 

 המחיר שנתנו לנו.

 ו. מכונת שימון: הכל יתנהל בהתאם לתשובת הרשות לעתידנו.

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 קבלת כל השחקנים הפעילים בשנה זו להיות לחברי עמותה. 4

 מבקש לאשר ולקבוע קריטריון את מי נבקש מהאסיפה הכללית לאשר להיות חבר בעמותה. 4.1

 תצא הודעה בהתאם לאחר קביעת הוועד  4.2

קבוצה של חברי העמותה בוואט סאפ אשר בא יהיו רק חברי עמותה כשנבקש לאשר משהוא תיפתח  4.3

בקבוצה תצא הודעה מיוחדת שר תתוחם בזמן לתגובה ואז יספרו כל הקולות שהשיבו/הגיבו, כל מי שלא 

 יגיב יחשב נמנע.

 1.5מצורף לסעיף זה החלטת וועד מסעיף  4.4

שחקני העמותה להיות חברי עמותה ולקבוע מבקש מכולם לחשוב מה עושים בשביל לצרף את  1.5

 כללים לעניין.

 התנאים:

 ראשית הצטרפות לעונה הבאה. .ג

 מינימום שנתיים של פעילות כולל ברישום לעונה החדשה. .ד

 .לאשר את התנאיםהוחלט פה אחד 
 במידה ויעלו עוד רעיונות יובאו הרעיונות לדיון בוואט סאפ וועד מנה.

 

 

 

 רשם: רון ראובן     


